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Resumen de la Asamblea General del 2007 
 
L’Assemblea General del 26 de juny de 2007 va ser presidida per l'actual President 
del Cercle, Antoni Garrell, el Vice-President, Xavier Marcet, el Secretari General, 
Salvador Estapé, el Vice-Secretari, Rodolfo Fernández i el Tresorer, en 
Santiago Sardà.  
 
S'inicià amb una intervenció de l'Antoni Garrell on va recordar la carta que va 
trametre a tots els associats el 3 de juny de 2007, (en informació relacionada 
s’adjunta la carta, per accedir-hi cal esser associat al Cercle) en la que indicava que 
".... hem treballat tots molt, i hem posicionat el Cercle com una organització de 
referència, podem dir que s’ha consolidat, i ara cal obrir una nova etapa que ens te 
que portar a assumir més compromís i rellevància per impulsar l’economia i la 
societat del coneixement a Catalunya i Espanya." també indicava "... Crec que les 
organitzacions com la nostra s’enforteixin amb la rotació en l’assumpció de 
responsabilitats, i que desprès de les èpoques constituents és bo que noves 
persones assumeixin la responsabilitat d’afrontar els reptes derivats de la tasca feta 
fins ara, conseqüentment no hem presentaré a la reelecció, que no voldrà dir que 
no segueixi ajudant a fer Cercle com un associat més i estar a la disposició de la 
junta que sorgeixi del vot dels associat.". Conseqüentment aquest es la darrera 
assemblea ordinària que presidia, un fet que volia aprofitar per fer alguna avaluació 
global.  
 
Seguint l'ordre del dia, el tresorer inicià l’Assemblea presentant els comptes del 
Cercle recollits en el Balanç del 2006 i el Compte de Pèrdues i Guanys del 2006 (la 
informació presentada va ser la que es comunicà amb anterioritat als associats i es 
troba penjada a la intranet del Cercle com a informació relacionada a la 
convocatòria de l’Assemblea). Per accedir-hi, cliqueu aquí, per accedir-hi a la 
documentació cal esser associat al Cercle. Dels comptes i pressupostos del 
Cercle destaquem sobretot les aportacions dels socis per els sopars i les 
aportacions adicionals finalistes efectuades per alguns associats. Els assistents 
aprovaren per unanimitat els pressupostos del Cercle.  
 
Acte seguit, el Secretari General presentà la Memòria de les activitats efectuades al 
llarg del 2006 en diferents camps, com els sopars-col·loqui, els seminaris-debat, les 
reunions amb diferents autoritats i institucions polítiques, les col·laboracions amb 
premsa... (la memòria es troba penjada a la intranet del Cercle com a informació 
relacionada a la convocatòria de l’Assemblea. Per accedir-hi, cliqueu aquí, per 
accedir-hi a la documentació cal esser associat al Cercle) 
 
En següent lloc, el President del Cercle féu el seu informe de gestió estenent la 
seva intervenció al mandat de la Junta dels darrers gairebé 3 anys. Antoni Garrell 
féu un balanç del passat any concloent que encara no s'ha pogut sol·lucionar el 
finançament del Cercle, necessari per poder dotar l'associació de capacitat d'acció i  
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incidència. Destaquem també el traspàs de l'activitat presencial a un nivell més 
telemàtic pel que fa referència als àmbits de treball. La valoració global del darrer 
any és bona, tenint en compte que s'han complert la majoria d'objectius establerts 
en el document "Horitzó 2007"., (informació relaciona s’adjunta el document) 
 
Aprovats la memòria del Secretari General i l'informe de gestió del President, el 
Vice-President Xavier Marcet prengué la paraula per explicar els motius que 
justifiquen l'avanç de les eleccions al mes de juliol i la seva renúncia a la 
presidència del Cercle-BB. Convocar les eleccions durant l'estiu és una manera d'e 
garantir un traspàs òptim de les funcions de l'antiga a la nova Junta i així poder fer 
el traspàs i la presa de decisió a finals de septembre. En Xavier Marcel va voler 
explicitar que aquest fet no vol dir que no segueixi altament compromès en 
consolidar el Cercle, i que continuarà fem-ho des del Consell Ascensor i el Fòrum 
d’institucions i empreses 
 
En Rodolfo Fernández, Vice-Secretari, ens proposa el calendari electoral i ens parla 
sobre el tema de la disminució de les quotes dels associats i la possibilitat de passar 
un nou càrrec a finals d’exercici en cas que no pugui ser cobert el pressupost amb 
altres ingressos. S’aprova la proposta quant al cobrament e import de les quotes 
desprès del debat entre els assistents. 
 
El calendari electoral, aprovat per unanimitat pels assistents a l’Assemblea queda 
establert en les següents dates: 

 
- Data proposada eleccions: les eleccions per escollir President i la resta de 
la nova Junta Directiva, el dijous dia 19 de juliol de 2007, a les 20.00 h en 
primera i única convocatòria. 
 
- A partir d'ara es designa una Comissió Electoral composada per l'actual 
President Sr. Antoni Garrell, pel Vicepresident Sr. Xavier Marcet i pel 
Vicesecretari General Sr. Rodolfo Fernández. 
 
- Des de la data d'avui fins el 10 de juliol es podran presentar les 
candidatures, i conforme a l'article 17 dels Estatuts s'haurà d'indicar els 
candidats proposats a President, tres Vicepresidents, Secretari General, 
Tresorer i un màxim de tretze Vocals. 
 
- Les candidatures s'hauran d'adreçar per correu electrònic amb signatura 
electrònica o bé confirmada per carta amb signatura manual de tots els 
candidats. La comunicació s'haurà d'adreçar a qualsevol dels membres de la 
Comissió Electoral. 
 
- Amb la candidatura s'exposaran breument els objectius que es pretenen 
pels propers tres anys i els mecanismes per assolir els dits objectius. Les 
candidatures s'exposaran amb els programes a la part privada de la web per  
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poder ser consultades per tots els socis del Cercle pel Coneixement 
Barcelona Breakfast. 
 
- El president i la junta electa escollida en votació en assemblea 
extraordinària el 19 de juliol de 2007, prendrà posició no mes tard del 1 
d’octubre de 2007. 

 
Finalment el President informà de l’estat i composició del Fòrum d’Empreses i 
Institucions, donant-se l’assemblea per informada.  
 
En el torn del precs i preguntes en Pere Monràs, president fundador del Cercle, va 
reclamar l’esforç i compromís de tots per avançar en la societat i economia del 
coneixement en la línia dels objectius fundacionals del Cercle, va agrair al President 
Antoni Garrell i el Vice-president Xavier Marcet la tasca feta i la seva decisió 
relativa a la configuració de la nova junta com un fet que evidencia la seva voluntat 
de Servei, tot indicant que quant al Consell Assessor de la junta que ell president 
com a expresident més recent ara toca que el presideixi l’Antoni Garrell quant deixi 
la presidència.  
 
L’Assemblea continuà amb un sopar d’associats. 
 
 
Barcelona 26 de juny de 2006 

 
 


